



愛地球~淨灘活動,希望可以透過實際進行海洋友善行動 讓同仁認識到海洋環境保育、減少海洋汙染及海洋資源永 續利用的重要性,大家一起來淨灘守護海洋野生動物!

- ★活動日期與時間:2025.5.24(六)09:00~12:00。
- ★活動地點:永安漁港。
- ★集合時間與地點:2025.5.24(六)8:30泰詠電子。
- ★參加對象:全體員工及眷屬(未滿20人活動取消)。
- ★ 活動備有精美餐盒乙份、茶水以及所有淨灘工具,請自 行攜帶防曬及個人所需用品。
- ★公司會備妥往返交通車、請統一於泰詠電子集合出發, 為安全起見不開放自行往返。
- ★請掃描右側QR code進行報名, 員眷須配合提供資料供團體保險使用。
- ★2025.5.9(五)報名截止。







the Earth~ Beach cleanup event

Love the Earth~Beach Cleanup event hopes to make colleagues realize the importance of marine environmental conservation, reducing marine pollution and sustainable use of marine resources through actual ocean-friendly actions. Let's all come together to clean the beach and protect marine wildlife!

- ★ Event date and time: 2025.5.24 (Sat) 09:00~12:00.
- **★** Activity location: Yongan Fishing Harbor.
- ★ Meeting time and location: 2025.5.24 (Sat) 8:30 Top Union.
- **★** Participants: All employees and their families (The event will be cancelled if less than 20 people are present).
- ★ The activity will provide a beautiful lunch box, tea and all beach cleaning tools. Please bring your own sunscreen and personal items.
- ★ The company will prepare round-trip transportation, please gather at

 Top Union for departure, for safety reasons, no self-guided round trip is

 allowed.
- ★ Please scan the QR code on the right to register. Family members must provide information for group insurance.
- ★ The registration deadline is Friday, May 9, 2025.

